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 Sammanträdesdatum 

Kommunstyrelsen 2011-05-03  

  Utdragsbestyrkande 
 
 
 
 
 

Plats och tid Kommunkontoret, Årjäng, den 3 maj 2011, kl 16.00-19.00 

Beslutande Katarina Johannesson C  
Anna-Lena Knutsson FP  
Lars Gustafsson FP  
Esbjörn Andersson M  
Roland Kylén C  
Kjell-Anders Dahlström C  
Kristina Kristiansson S  
Maurice Leroy S  
Sören Rundin S  
Kenny Svensson S  
Ulla-Kerstin Aronsson S  
Annika Holmstrand C Ej tjänstgörande ersättare 
Maria Axelsson FP Ej tjänstgörande ersättare 
Rolf Emanuelsson FP Ej tjänstgörande ersättare 

 Turi Björnson M Ej tjänstgörande ersättare  
 

Övriga deltagare Kommunchefen, Ingemar Rosén 
Kommunsekreteraren, Katarina Lundin 
Samordnaren, Mimmi Adolfsson § 73 
Personalchefen, Christer Larsson § 91 
Tekniske chefen, Peter Månsson § 91 
DVVJ, Frank Hagman, Bo Thorn, Bengt Andersson § 74 
Ekonomichefen, Linda Sydengen §§ 72, 78, 84 
 
 

Utses att justera Kjell-Anders Dahlström och Kristina Kristiansson 
 

Justeringens  
plats och tid Kommunkansliet, Årjäng, den 7 april   Paragrafer 69-91 

Underskrift  Sekreterare 
Katarina Lundin  

 Ordförande 

Katarina Johannesson  

 Justerande 

Kjell-Anders Dahlström                Kristina Kristiansson   

    ANSLAG/BEVIS 
  Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Myndighet  Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 2011-05-03  
Datum för anslagets 
uppsättande 2011-05-06  Datum för anslags nedtagande 2011-05-30  
Förvaringsplats för 
protokoll Kommunkansliet, Årjäng  

Underskrift 
Birgitta Schmidt  
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§ 69  
 
Anmälan av delegationsbeslut 

  
På kommunstyrelsens sammanträde anmäldes följande delegationsbeslut liksom 
protokoll med beslut från arbetsutskottets sammanträden 2011-04-05, 2011-04-08 
och 2011-04-19. 
 
   Dnr 2.11.31 
Delegerads beslut om upplåtelse av allmän plats: 
Nr 1-6 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Redovisningen godkänns och läggs till handlingarna.  
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§ 70  
 
Ärenden för kännedom 

 

På kommunstyrelsens sammanträde redovisades följande ärenden för kännedom: 
 
1. Placeringsorter över mark- och miljödomstolar  
2. Redovisningsräkning från Skatteverket 2011  
3. Kontrakt för kredit i Handelsbanken 
4. Årsredovisning för Stiftelsen Glaskogens Naturreservat 2010  
5. Minnesanteckningar vid ägarsamråd Stift Dalslands Kanals framt bestånd 
6. Pressmeddelande från Kommuninvest 
7. Underrättelse om fusion, Nets Sweden AB 
8. Ändring av adress, Aircoil AB, Årjäng  
9. Verksamhetsberättelse FoU Välfärd vid Karlstads universitet 
10. Rapport om tillämpningen av lagen om nationella minoriteter och 

minoritetsspråk 2010 
11. Information om manifestationen Earth Hour 26 mars 2011  
12. Pressmeddelande med information om eldningsförbud Dalsland och Årjäng 
13. Beräkning av nytt timpris för sotning och brandskyddskontroll 
14. Meddelande om larmfrekvens vid larmanläggning, Kyrkeruds folkhögskola 
15. Revisionsintyg för elanläggningar vid skolor 
16. Avsiktsförklaring om förlängt avtal med El-kretsen 
17. Polisanmälan om stöld vid återvinningscentralen Furskog 
18. Tillsynsbeslut efter genomförd tillsyn vid Silbodalskolan 
19. Rapport ”Alla andra hämtar tidigt” tillgänglighet till barnomsorg 
20. PTS, meddelande om särskild posttjänst för äldre och funktionsnedsatta 
21. Överenskommelse om mottagande av flyktingar mellan Länsstyrelsen och 

Årjängs kommun 
22. Tillstånd till utökad serveringstid för Vogts restaurang & Catering AB 
23. Avtal om TV-program om fiske i området kring Dalslands Kanal 
24. Meddelande från Boxholms kommun om utnyttjande av spillvärme 
25. Protokoll från Pensionärsrådets sammanträde 18 mars 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Redovisningen godkänns och läggs till handlingarna.  
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§ 71 
 
Näringslivsinformation  
 
Kommunstyrelsens ordförande, Katarina Johannesson, informerade om aktuella 
näringslivsfrågor enligt följande: 
 
- Årjängs kommun tecknar avtal med Annilogistic AB om lokal och mark för 

mellanlager på Backa industriområdet 
- Hanza precision bygger till lokalerna med 1 000 m2 
- West Baltic hyr lokal av kommunen i Töcksfors och utökar sin verksamhet 

vilket innebär ca 15 nya arbetstillfällen 
- Trafikverket har besökt kommunen då bl a trafiksituationen på E18, i 

Töcksfors tätort, 172:an m fl vägar diskuterades 
- Värmlandstrafiks VD, Lars Bull, har besökt arbetsutskottet då bl a anropsstyrd 

trafik presenterades 
- Kommunen ser över möjligheten till ny industrimark i Töcksfors 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Redovisningen godkänns och läggs till handlingarna.    
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§ 72 
 
Ekonomisk redovisning 
 
Ekonomichefen, Linda Sydengen, redogjorde för kommunens ekonomiska 
ställning per den 31 mars 2011. Nämnderna redovisade ett ackumulerat utfall på  
– 6,1 mnkr i förhållande till budget som berör kommunstyrelsen, socialnämnden 
och barn- och utbildningsnämnden. Årsprognosen pekar på ett underskott på – 
6mnkr.  
 
Skatteprognosen är positiv medan befolkningstrenden är vikande. V 18 uppgick 
befolkningstalet till 9 822 personer.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ska överlägga med socialnämnden och barn- och 
utbildningsnämnden om deras ekonomiska utfall vid kommande 
budgetdiskussioner.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till: 
Ekonomichefen, kommunchefen 
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§ 73 
 
Information om kommunens alkohol- och drogförebyggande arbete 
 
Kommunens alkohol- och drogförebyggande samordnare, Mimmi Adolfsson, och 
ledamoten, Anna-Lena Knutsson, redogjorde för det förebyggande arbetet enligt 
följande. 
 
Kommunens alkohol- och drogförebyggande arbete har sin grund i de mål som 
Folkhälsorådet har bestämt för verksamheten. Mimmi Adolfsson är anställd och 
arbetar 50 % i Årjängs kommun och 50 % i Eda kommun. Anna-Lena Knutsson 
är kommunens politiska representant i det förebyggande arbetet och tillika 
ordförande i Folkhälsorådet. 
 
En grupp, Årjängs ansvar, med representanter från skola, fritidsverksamheten, 
socialtjänsten och polisen, träffas regelbundet och samordnar det förebyggande 
arbetet och dess aktiviteter. Samordnarens uppgift är att lämna stöd åt övriga 
förvaltningar.  
 
Undersökningar visar att det är färre niondeklassare som berusar sig i dag jämfört 
med några år sedan. De som berusar sig dricker dock desto mer.  
 
Idag har det förebyggande arbetet fokus på stöd till barn och föräldrar. 
Tobaksanvändning och skolk är andra viktiga frågor som Årjängs ansvar arbetar 
med.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Redovisningen godkänns och läggs till handlingarna.      
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till: 
Folkhälsorådet, Alkohol- och drogförebyggande samordnaren 
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§ 74 
 
Information om DVVJ:s verksamhet 
 
Frank Hagman, Bo Thorn och Bengt Andersson redogjorde för DVVJ:s 
verksamhet enligt följande. 
 
Stiftelsen DVVJ bildades 1986 då tågtrafiken upphörde p g a den ökande 
lastbilstrafiken och ny lagstiftning m.m. Stiftelsens målsättning är att utveckla 
trafiken mellan Bengtsfors-Mellerud och dressintrafiken Bengtsfors-Årjäng.  
 
I stiftelsen finns tre ledamöter från Bengtsfors, Melleruds och Årjängs kommuner. 
Organisatoriskt är den indelad i tågtrafik, dressintrafik och entreprenad. Stiftelsen 
omsätter ca 3 mnkr per år. 
 
Mellan 10-12 000 personer trampar dressin varje år medan 6 000 personer reser 
med båt/tåg. Dressintrafiken omsätter ca 950 tkr per år. 
 
I framtiden vill DVVJ utveckla: 
– Persontrafiken 
– Godstrafiken 
– Paketerbjudanden 
– Marknadsföring och tjänster på Internet  
 
Slutligen framfördes att DVVJ önskar teckna arrendeavtal med Årjängs kommun 
rörande järnväg och banvall Årjäng-Gustafsfors.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen godkänns och läggs till handlingarna.  

 
 
 
 
 
 
Kopia till: 
DVVJ, Bengt Andersson 
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§ 75  Dnr 183.09.02 
 
Upphävt anställningsstopp och återbesättning på tillsvidareanställningar 
 
Personalchefen har gjort en tjänsteskrivelse med förslag till beslut 
 
KS beslutade 2009-04-21 i beslut §120 att anställningsstopp skulle införas i 
kommunen med syfte att ”möta eventuellt kommande neddragningar och 
omorganisationer”. Det beslutades också att: ”en grupp med rådgivande funktion 
skulle inrättas för att bereda ärenden som berör anställning eller undantag från 
anställningsstopp”. Nu är den organisatoriska situationen i kommunen annorlunda 
än i april 2009 och motiven för ett formellt anställningsstopp finns inte i 
dagsläget.  

 
I praktiken anställer kommunen idag på ett ordinärt sätt och det finns inget som 
tyder på att anställningstopp föreligger överhuvudtaget. Den grupp som tidigare 
tillsattes att bereda anställningsärenden är inte längre verksam och har upplösts. 
Flertalet gruppdeltagare har lämnat sina anställningar och uppdrag i Årjängs 
Kommun och inga ersättare har tillkommit.  
 
Kommunstyrelsens beslut 

 
1. Rådande beslut om anställningsstopp skall upphävas med omgående verkan. 

 
2. Återbesättningsprövning skall genomföras av ansvarig verksamhets- eller 

stabschef och redovisas till kommunchefen, innan beslut tas om att en vakant 
tillsvidaretjänst skall återbesättas.   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till: 
Samtliga nämnder och förvaltningar, kommunchef, personalchef 
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§ 76  Dnr 58.11.71 
 
Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd för enskild firma Victoria 
Gränshotell, Rune Schjölberg, org nr 302368-0766 
 
Enskild firma, Rune Schjölberg, har ansökt om stadigvarande serveringstillstånd 
på restaurangen Gränshotell Victoria.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten för enskild firma 
Rune Schjölberg, org nr 302368-0766, för starköl, vin och spritdrycker, med 
serveringstid 11.00-01.00 beviljas. Vid offentlig tillställning till klockan 02.00. 
Serveringsytor är entréplan: matsal (90 sittplatser), uteservering (70) sittplatser 
och peisestuen (10 sittplatser). För slutet sällskap gäller bara bordsservering på 
serveringsytorna på plan 1: Lounge (14 sittplatser) och balkong (20 sittplatser), 
plan 2: konferenssal (40 sittplatser) och grupprum (10 sittplatser). Källarplan: 
utanför bastun (5 sittplatser).       
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till: 
Alkoholhandläggaren 
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§ 77  Dnr 169.11.71 
 
Ansökan om utvidgad serveringsyta på uteserveringen för Haydars Pizzeria 
AB, org nr 556704-3749, i Töcksfors 
 
Haydars Pizzeria har ansökt om utvidgad serveringsyta på uteserveringen på 
restaurangen Arams Pizzeria i Töcksfors. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ansökan från Haydars Pizzeria AB, org nr 556704-3749, om utvidgad 
serveringsyta på uteserveringen för ett område på 1,8 m x 5,0 m för allmänheten 
till klockan 22.00 beviljas. Tidigare serveringstillstånd gäller fortfarande i samma 
omfattning som tidigare men med nytt diarienummer.     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till: 
Alkoholhandläggaren  
 
 
 
 
 
 



Årjängs Kommun SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  Sida 11 
 Sammanträdesdatum 

Kommunstyrelsen 2011-05-03  

  Utdragsbestyrkande 
 
 
 
 
 

§ 78   Dnr 50.11.04 
 
Nyuptagning av lån 
 
Ekonomichefen föreslår att kommunen gör en nyupptagning av lån på 20 mkr. 
Detta ligger inom den av fullmäktige beslutade ramen. 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 
1. Kommunstyrelsen beslutar att inom ramen för kommunfullmäktiges 

beslutsparagraf 101 den 29 november 2010 nyupplåna 20 mkr på villkor enligt 
offert från Handelsbanken från 2011-04-06 

 
2. Kommunstyrelsen beslutar om nyupplåning på 20 mkr enligt de villkor som 

återfinns i offerten för höjning av checkkredit (1,93 %) 
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§ 79   Dnr 490.10.20 
 
Förfrågan om förhandsbesked ang ansökan gällande tillstånd för 
Rabbalshede Vindenergi enligt miljöbalken till Vindpark Årjäng NO, 
Årjängs kommun 
 
Länsstyrelsen har efterfrågat kommunens ställningstagande till den planerade 
vindparken Årjäng NO. Bygg- och miljönämnden har behandlat frågan och har 
inget att erinra mot förslaget. (2011-02-25) 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
Kommunen tillstyrker ansökan.  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KF 
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    § 80  Dnr 309.10.10 
 
Motion om jämställdhet, FN:s kvinnokonvention CEDAW 
 
Lena Karlsson, vänsterpartiet, har väckt en motion om jämställdhet, FN:s 
kvinnokonvention CEDAW. 
 
Motionären föreslår att kommunen utreder möjligheten att ställa sig bakom 
CEDAW för framtidens jämställdhetsarbete. CEDAW är FN:s kvinnokonvention 
som kan brytas ner till lokal nivå och ge ett medvetet och strukturerat arbetssätt 
för att uppnå jämställdhet. 
 
Personalchefen har upprättat en tjänsteskrivelse. 

 
Yrkande 
 
Roland Kylén yrkade bifall till arbetsutskottets förslag.  
 

 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige  
 
1. Kommunen ratificierar ej CEDAW då det är högst oklart vad en sådan skulle 

innebära i praktiken, tydliga fördelar med densamma saknas och då det skulle 
vara mycket resurskrävande att utreda och arbeta med frågan på bredden och 
djupet 

 
2. Kommunen ställer sig positiv till att CEDAW-konventionens utgångspunkter 

och arbetsmaterial utgör en god referensgrund för kommunens framtida 
jämställdhetsarbete. 

 
3. Motionen anses därmed besvarad. 
 

 
 
 
 
 
KF 
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§ 81   Dnr 421.06.00 
 
Tillägg till Kommunstyrelsens reglemente 
 
Årjängs kommun har en samordnartjänst med inriktning mot barn som far illa 
eller riskerar att fara illa, den s k Årjängsmodellen. Maria Svantesson är anställd 
som samordnare. Hon är anställd av kommunstyrelsen men kommer att arbeta 
övergripande i kommunen tillsammans med övriga förvaltningar, inte minst med 
uppgifter som är en del av socialtjänsten.  

 
För att säkerställa sekretess inom kommunstyrelsen behöver nämndens 
reglemente revideras.  

 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
Tillägg till kommunstyrelsens reglemente skall göras enligt nedan: 
 
ÖVRIG FÖRVALTNING 

 
Uppgifter enligt speciallagstiftning  

 
9 § 

 
- Fullgöra samordningsuppgifter inom socialtjänstens område i form av en 

samordnartjänst med inriktning mot förebyggande och stödjande insatser 
riktade till barn och unga och deras vårdnadshavare enligt 3 kap 1 § och 5 kap 
1 § socialtjänstlagen (2001:453).  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KF 
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   § 82   Dnr 378.10.10 
 
Motion om öppen förskola (familjecentral) i Töcksfors 
 
Runar Patriksson, folkpartiet, har väckt en motion om Öppen förskola 
(familjecentral) i Töcksfors. 
 
Motionären föreslår att en utredning görs för att undersöka möjligheterna att starta 
om en Öppen förskola (familjecentral) i Töcksfors. Han menar att det finns ett 
behov av detta på grund av födelsetal och inflyttning till Töcksfors. Han anser 
också att inflyttningen skulle vara ännu större om fler lägenheter fanns. 
 
Han vill se en verksamhet där kommun och landsting samverkar kring barn 1-6 år 
och deras föräldrar. 
 
Sammanfattningsvis föreslår han att barn- och utbildningsnämnden får i uppdrag 
att utreda: 
 
1. Återstart av Öppen förskola i befintlig lokal 
2. Kommunen för över personal för sin del av verksamheten. 
3. Landstinget kontaktas för att samverka och ta sin del av kostnaden/personalen. 
4. Samverkan bör ske med Töcksforspraktiken  /  Praktikertjänst. 
 
Barn- och utbildningsnämnden har behandlat motionen vid möte 2010-11-25 och 
har fattat följande beslut: 
 
Nämnden ställer sig positiv till motionen men ser ingen möjlighet av ekonomiska 
skäl at ti nuläget starta Öppen förskola i Töcksfors. Frågan kommer dock att 
hållas öppen för framtiden: 
 
Därefter har ett brev inkommit från Landstinget med förslag om möteslokal i 
Töcksfors. Barn- och utbildningsnämnden har behandlat den skrivelsen vid möte 
2011-02-24 och beslutat avslå begäran om att ställa i ordning lokal för barn- och 
ungdomsverksamhet i Töcksfors. 
 
Socialnämnden har behandlat frågan vid sammanträde 2011-03-15. Man 
konstaterar att socialnämnden redan idag bekostar den del av kuratorstjänsten som 
finns på ungdomsmottagningen i Töcksfors och socialtjänstens hemterapeut deltar 
i BVC-verksamheten i Töcksfors. I övrigt är nämnden positiv till förslaget i 
motionen men anser att frågan bör hanteras i budgetprocessen. 
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§ 82 (forts) 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
1. Kommunen ser för närvarande ingen möjlighet att i nuläget starta ”öppen 

förskola” i Töcksfors. Frågan kommer dock att hållas öppen för framtiden. 
 
2. Motionen anses därmed besvarad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KF 
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§ 83  Dnr 219.10.10 
 
Motion om att behålla kommunens web-mail 
 
Nils-Erik Thorell, socialdemokraterna, väckte en motion om att servicen med 
web-mail till privatpersoner, företag och föreningar skall vara kvar.  
 
IT-strategigruppen har beslutat att lägga ner servicen. Motionären anser att 
servicen skall få finnas kvar eftersom den är uppskattad av medborgarna och 
medför låga kostnader. IT-strategigruppens motiv för att läggga ner servicen är att 
få en enklare och smidigare hantering. Detta kan enligt motionären åstdskommas 
genom att man byter domän för web-mailen under en övergångsperiod. 
 
Kommunsekreterare, Katarina Lundin, har utrett motionen och skrivit en 
tjänsteskrivelse med förslag till beslut. 

 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
1. Årjängs kommun ska säga upp avtalen med de privata användarna av 

kommunens e-postkonton.  
 
2. Kommunens e-postadresser ska användas av anställda, skolelever och 

förtroendevalda. 
 
3. IT-enheten får i uppdrag att genomföra åtgärderna.  

 
4. Motionen anses därmed besvarad 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KF 
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§ 84   Dnr 121.11.04;149.11.04 
 
Ombudgetering av 2010 års investeringsbudget 
 
Ekonomichefen har sammanställt ett underlag med förslag på ombudgeteringar av 
investeringar från år 2010 till år 2011, utifrån nämndernas önskemål. 

 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
1. Ombudgeteringar av investeringar från 2010 års investeringsbudget till 2011 

skall göras med totalt 44.9 mnkr enligt den av ekonomikontoret upprättade 
sammanställningen. 

 
2. Omdisponering görs från projekt 3903, Inventarier Medieprogrammet, till 

projekt 3609, Inventarier grundskola, med 100 tkr och från projekt 1460, 
Bredband, till projekt 1401, Hemsida. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KF 
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§ 85     Dnr 450.10.10 
 
Medborgarförslag om lokal för småbarnsföräldrar i Töcksfors 
 
My Olofsson m fl har väckt ett medborgarförslag om lokaler för 
småbarnsföräldrar i Töcksfors. Förslagsställarna menar att Töcksfors expanderat 
de senaste åren och haft stor inflyttning av nya kommuninvånare. Nya 
småbarnsföräldrar och föräldrar till större barn önskar därför en lokal i samhället 
för att kunna träffas under föräldraledigheten och andra stunder för att skapa nya 
kontakter. My Olofsson och övriga anser också att lokalerna på BVC är för små 
och inte uppfyller de önskemål föräldrarna har. 

 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
1. Kommunen ser för närvarande ingen möjlighet att i nuläget starta ”öppen 

förskola” i Töcksfors. Frågan kommer dock att hållas öppen för framtiden. 
 
2. Medborgarförslaget anses därmed besvarat 
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§ 86   Dnr 515.10.10   
 
Motion om Silbodalsskolans lokaler m m 
 
Theres Tenman, Nordmarkspartiet, väckte en motion om Silbodalsskolans lokaler 
och förslag till åtgärder för att förbättra dessa. Theres Tenman framför att skolans 
lokaler är föråldrade och att ledamöterna i fullmäktige skulle göra ett studiebesök 
för att få en inblick i lokalernas dåliga skick.  
 
Hon menar vidare att åtgärder behövs för att öka elevernas inflytande i skolan och 
att mer resurser behövs mot mobbning och diskriminering.  
 
Vidare framför hon ett antal förslag till förbättringsåtgärder som organisation och 
rutiner, t ex införande av elevråd, skolvärdinna, delade lunchraster, rastvakter, 
busskurer m m. 
 
Barn- och utbildningsnämnden har yttrat sig över motionen (2011-04-06 § 29). 
Man hänvisar till arbetet med Silbodalsskolans lokaler pågår och att man har för 
avsikt att hantera frågorna angående skolvärd, skolsköterska och elevrum i 
samband med kommande budgetarbete. Vidare hänvisar man motionären att 
kontakta respektive rektor för att delge förslag i detaljfrågor. 

 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
1. Arbetet med Silbodalsskolans lokaler pågår. 
 
2. Barn- och utbildningsnämnden skall beakta frågorna angående skolvärd, 

skolsköterska och elevrum i samband med kommande budgetarbete. 
 

3. I övriga detaljfrågor hänvisas motionären att delge förslagen till respektive 
rektor. 

 
4. Motionen anses därmed besvarad. 
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§ 87   Dnr 143.11.02 
 
Dokumenterad vägledning om mutor och bestickning 
 
Personalchefen har gjort en Vägledning för hur kommunen ska hantera frågor om 
mutor och bestickning. Anledningen till att Vägledningen tagits fram är att det 
ligger i allas gemensamma intresse att samtliga individer med koppling till 
Årjängs kommun tar ett tydligt avståndstagande från mutor och bestickning. Det 
finns många bakomliggande orsaker till varför detta är viktigt, bl.a. etiska, 
ekonomiska och demokratiska skäl.  

 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
Kommunen ställer sig bakom personalchefens Vägledning för mutor och 
bestickning. 
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§ 88   Dnr 516.10.10 
 
Motion om traditioner i skolan 
 
Theres Tenman, Nordmarkspartiet, väckte en motion om traditioner i skolan och 
uppmanar politikerna att fatta ett beslut som t ex innebär att skolavslutningar kan 
hållas i kommunens kyrkor.  
 
Theres Tenman menar att föräldrar och elever inte haft något inflytande i denna 
fråga och att starka motsättningar framförts mot att avskaffa skolavslutningen i 
kyrkan. 
 
Hon hänvisar vidare till skolinspektionen som godkänner skolavslutningar i 
kyrkor under vissa förutsättningar och yttranden från kommunens förtroendevalda 
som angett att de önskar bevara traditionerna kring skolavslutningen.  
 
Barn- och utbildningsnämnden har behandlat motionen på sammanträde 2011-03-
31 och har beslutat enligt följande: 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
1. Kommunen antar barn- och utbildningsnämndens policybeslut med beslutade 

ändringar om skolavslutningar och övrig samverkan med olika trossamfund. 
 
2. Motionen anses därmed besvarad. 
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§ 89  Dnr 269.10.10 
 
Motion om att införa barnomsorg på obekväm arbetstid 
 
Socialdemokraterna i Årjäng har väckt en motion om att införa barnomsorg på 
obekväm arbetstid. 
 
Motionärerna menar att det finns ett stort behov av barnomsorg på kvällar, helger 
och nätter och vill att barnomsorgschefen får i uppdrag att utforma en barnomsorg 
på obekväm arbetstid. Finansieringen skall ske genom att möjligheten till 
vårdnadsbidrag tas bort. 
 
Barn- och utbildningsnämnden har behandlat motionen 2010-09-30 och beslutat 
enligt följande: Barnomsorg på obekväm tid kan erbjudas via barnomsorgspeng i 
kommunen. 
 
Frågan återremitterades 2010-09-19 till barn- och utbildningsnämnden för 
klarläggande om vilka kostnader som barnomsorg på obekväm arbetstid medför. 
 
Barn- och utbildningsnämnden har därefter behandlat frågan 2011-01-10. 
 
Barnomsorgschefen, Mona-Lisa Sandgren, har upprättat en tjänsteskrivelse, 
daterad 2011-01-04, där hon redogör för kostnaden för att införa barnomsorg på 
obekväm arbetstid.  
 
Ärendet återremitterades från kommunstyrelsen 2011-03-08 med begäran om 
komplettering av en kostnadsredogörelse. 
 
Förslag till beslut 
 
1. Barnomsorg på obekväm arbetstid kan erbjudas via barnomsorgspeng i 

kommunen.  
 
2. Motionen är därmed besvarad.  
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
1. Barnomsorg på obekväm arbetstid erbjuds inte eftersom det inte finns 

efterfrågan i dagsläget. Frågan får återkomma när det finns ett behov. 
 
2. Motionen anses därmed besvarad 
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§ 90   Dnr 142.11.25 
 
HL energi AB Förfrågan om markförvärv  
 
Kommunstyrelsens ordförande föredrar ärendet. HL Energi önskar förvärva en del 
av fastigheten Töcksmark-Bön 1:226. Ärendet har behandlats vid au 2011-04-05  
§ 101. Fel fastighetsbeteckning användes då. Rätt fastighetsbeteckning skall vara 
Töcksmarks- Bön 1:226 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunstyrelsen 
 
1. Kommunen skall sälja del av fastigheten Töcksmark Bön 1:226 till HL Energi 

AB. 
 
2. Kommunstyrelsens ordförande får i uppdrag att underteckna erforderliga 

handlingar 
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§ 91  Dnr 118.11.29 
 
Samordnad fastighetsförvaltning med Årjängs Bostads AB 
 
Kommunfullmäktige har vid sammanträde 2010-11-29 beslutat att frågan om en 
eventuell samordnad fastighetsförvaltning med Årjängs Bostads AB skulle 
utredas. 
 
Tekniska chefen har gjort en utredning som sammanfattas i hans tjänsteskrivelse 
med förslag till beslut. 
 
Vid mötet redogjorde personalchefen, Christer Larsson, och tekniska chefen, Peter 
Månsson, för den information som lämnats till de fackliga organisationerna i 
Centrala samverkansgruppen och de förhandlingar som ägt rum. Så snart 
kommunen har antagit en avsiktsförklaring kommer genomförande-
förhandlingarna att påbörjas.  
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
1. Årjängs kommun har för avsikt att överföra fastighetsförvaltningen till 

Årjängs Bostads AB.  
 
2. Kommunens lokalvård, med undantag av tjänster som är kombinerade 

lokalvård och andra arbetsuppgifter, avses överföras till Årjängs Bostads AB. 
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